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PROTOKÓŁ NR 17/2012 

 

Z siedemnastej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 28 sierpnia 2012 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny 
Jackowskiej – Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1010 , zakończono o godz. 1230. 

 
Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 

Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 
4. Mec. Dominik Pogorzelski – Radca Prawny 
5. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 34 
6. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 2 

 
 

PRZEBIEG OBRAD: 
 
Ad.pkt.1 
 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych 
(załącznik do protokołu), sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do 
protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2  
 

Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska – proszę o zgłaszanie zmian porządku obrad. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – proszę o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał: 
- w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Karniewo projektu POKL.09.01.02-14-

040/12 pt. „Indywidualizacja nauczania w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Karniewo” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach  Priorytetu IX PO 
KL Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach. Działania 9.1 „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty”. 
Poddziałania 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do 
edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych, 

- w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy – chodzi tu o działkę w Wólce 
Łukowskiej, ponieważ po zebraniu sołeckim, mieszkańcy wsi podjęli decyzję o sprzedaży. 
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Głosowanie:  
15 osób –„ za” wprowadzeniem zmian do porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad po 

zmianach.    
Następnie radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 roku. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych oraz 

publicznych szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne oraz 
trybu i zakresu kontroli wykorzystania tych dotacji. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Karniewo projektu 
POKL.09.01.02-14-040/12 pt. „Indywidualizacja nauczania w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Karniewo” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach  Priorytetu IX PO KL Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach. 
Działania 9.1 „Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług 
edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty”. Poddziałania 9.1.2 Wyrównywanie szans 
edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w 
jakości usług edukacyjnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 
2012-2017. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/77/2012 Rady Gminy Karniewo z dnia 26 

czerwca 2012 roku w sprawie ustalenia sieci oraz obwodów prowadzonych przez Gminę 
Karniewo przedszkoli samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
oraz uchwały Nr XIV/84/08 Rady Gminy Karniewo z dnia 11 czerwca 2008 roku w sprawie 
ustalenia sieci prowadzonych przez gminę publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Karniewo przedszkoli 
samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
15. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego oraz stanu opieki zdrowotnej w gminie. 
16. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
17. Wolne wnioski i zapytania. 
18. Zamknięcie obrad. 

 
 
Ad.pkt.3 
 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji 
jest do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści. Ponieważ nikt z 
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radnych nie zgłaszał żadnych uwag, jednogłośnie i bez odczytywania przyjęto protokół z XVI 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 
Głosowanie:  
15 osób –„ za” przyjęciem protokołu z XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 
Ad.pkt.4 
 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5 
 

Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych 
komisji w okresie międzysesyjnym. 

Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 
Socjalnych – komisja odbyła posiedzenie 23 sierpnia 2012 roku, na którym zostały omówione i 
rozpatrzone: informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 roku, projekty 
uchwał: 

a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017. 
b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok. 
c) w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych oraz publicznych szkół i 

placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne oraz trybu i zakresu 
kontroli wykorzystania tych dotacji. 

d) w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/77/2012 Rady Gminy Karniewo z dnia 26 czerwca 2012 
roku w sprawie ustalenia sieci oraz obwodów prowadzonych przez Gminę Karniewo 
przedszkoli samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 
uchwały Nr XIV/84/08 Rady Gminy Karniewo z dnia 11 czerwca 2008 roku w sprawie ustalenia 
sieci prowadzonych przez gminę publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych 

e) w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Karniewo przedszkoli samorządowych i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.  

f) w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Karniewo projektu POKL.09.01.02-14-
040/12 pt. „Indywidualizacja nauczania w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Karniewo” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach  Priorytetu 
IX PO KL Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach. Działania 9.1 „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie 
oświaty”. Poddziałania 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o 
utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych. 

Omówiono stan bezpieczeństwa publicznego oraz stan opieki zdrowotnej w gminie, informację o 
stanie wyborców, stan na 30 czerwca 2012 r., ocenę przygotowania szkół do rozpoczęcia nowego 
roku szkolnego, budowę biogazowni w Karniewie oraz informację o wykorzystaniu środków 
przeznaczonych na realizację GPPiRPA i zwalczania narkomanii. Materiały zaopiniowano pozytywnie i 
przyjęto. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła posiedzenie 23 sierpnia 
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2012 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone: informacja o przebiegu wykonania budżetu 
gminy za I półrocze 2012 roku, projekty uchwał: 

a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017. 
b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok. 
c) w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych oraz publicznych szkół i 

placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne oraz trybu i zakresu 
kontroli wykorzystania tych dotacji. 

d) w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/77/2012 Rady Gminy Karniewo z dnia 26 czerwca 2012 
roku w sprawie ustalenia sieci oraz obwodów prowadzonych przez Gminę Karniewo 
przedszkoli samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 
uchwały Nr XIV/84/08 Rady Gminy Karniewo z dnia 11 czerwca 2008 roku w sprawie ustalenia 
sieci prowadzonych przez gminę publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych 

e) w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Karniewo przedszkoli samorządowych i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.  

f) w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Karniewo projektu POKL.09.01.02-14-
040/12 pt. „Indywidualizacja nauczania w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Karniewo” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach  Priorytetu 
IX PO KL Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach. Działania 9.1 „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie 
oświaty”. Poddziałania 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o 
utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych. 
Omówiono stan bezpieczeństwa publicznego oraz stan opieki zdrowotnej w gminie, informację 

o stanie wyborców, stan na 30 czerwca 2012 r. oraz budowę biogazowni w Karniewie. Materiały 
zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 

Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 
komisja odbyła posiedzenie 22 sierpnia 2012 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone: 
informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 roku, projekty uchwał: 

a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017. 
b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok. 
c) w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych oraz publicznych szkół i 

placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne oraz trybu i zakresu 
kontroli wykorzystania tych dotacji. 

d) w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/77/2012 Rady Gminy Karniewo z dnia 26 czerwca 2012 
roku w sprawie ustalenia sieci oraz obwodów prowadzonych przez Gminę Karniewo 
przedszkoli samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 
uchwały Nr XIV/84/08 Rady Gminy Karniewo z dnia 11 czerwca 2008 roku w sprawie ustalenia 
sieci prowadzonych przez gminę publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych 

e) w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Karniewo przedszkoli samorządowych i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.  

f) w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Karniewo projektu POKL.09.01.02-14-
040/12 pt. „Indywidualizacja nauczania w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Karniewo” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach  Priorytetu 
IX PO KL Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach. Działania 9.1 „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie 
oświaty”. Poddziałania 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o 
utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych. 
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Omówiono stan bezpieczeństwa publicznego oraz stan opieki zdrowotnej w gminie, informację o 
stanie wyborców, stan na 30 czerwca 2012 r., rozwój działalności gospodarczej na terenie gminy oraz 
budowę biogazowni w Karniewie. Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 

 
Ad.pkt.6 
  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała Oświadczenie Rady Gminy Karniewo w 
sprawie planowanej „Budowy biogazowni o mocy 2MW wraz z obiektami, urządzeniami 
pomocniczymi i przyłączami na działkach o numerach geodezyjnych: 460/2, 461/2, 462/2 i 481 w 
miejscowości Karniewo, gm. Karniewo, powiat makowski”, a następnie poprosiła przewodniczących 
Komisji Rady Gminy o przedstawienie stanowiska zajętego na posiedzeniach Komisji.  

Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 
Socjalnych – stanowisko negatywne. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – stanowisko negatywne. 

Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 
stanowisko negatywne. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska podpisała Oświadczenie nr 1/2012 Rady Gminy 
Karniewo z dnia 28.08.2012r. w sprawie planowanej „Budowy biogazowni o mocy 2MW wraz z 
obiektami, urządzeniami pomocniczymi i przyłączami na działkach o numerach geodezyjnych: 460/2, 
461/2, 462/2 i 481 w miejscowości Karniewo, gm. Karniewo, powiat makowski”, a następnie 
przekazała je Wójtowi Gminy Karniewo. 

 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 
Radna Barbara Kuczyńska – prośba o poprawę bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi 

powiatowej z drogą krajową. 
Radny Zbigniew Kacprzak – w Malechach zniszczono przystanek autobusowy i niektórzy 

kierowcy nie chcą z się tam zatrzymywać, trzeba jak najszybciej naprawić go. 
Radna Danuta Karkowska – nadal są ogromne dziury w drogach. W Czarnostowie za mostem, 

na Kasztanówce, w Szwelicach, może trzeba je dalej reklamować, bo łatanie takie jak do tej pory nie 
pomaga. 

Radna Jadwiga Witkowska – trzeba jak najszybciej złożyć wniosek o remont mostu w 
Czarnostowie, bo niedługo będzie nieszczęście. 

Radny Adam Szczepański – kiedy będzie reakcja na interpelację o wierzbę przy moście w 
Byszewie? Jej stan jest coraz gorszy i może dojść do jej oderwania. 

Radny Waldemar Zając – przypominam o skrzyżowaniu w stronę Romanowa, trzeba 
monitorować chodnik i ograniczyć prędkość przed skrzyżowaniem krajówki z droga powiatową. 

Radny Andrzej Chełchowski – z obiecywanych barierek przy Panu Bonisławskim jest tylko 
jedna a potrzebna jest jeszcze jedna. Należy też oznakować skrzyżowanie w Chełchach Chabdzyno. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odpowiedzi na interpelacje radnych będą 
udzielane w punkcie 16. 

 
 
Ad.pkt.7  
 
 Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 roku. 
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 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – informacja ta została bardzo szczegółowo 
przedstawiona i analizowana na posiedzeniach komisji.  

Skarbnik Gminy Marianna Michalska – co roku do końca sierpnia Rada Gminy zapoznaje się z 
informacją o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze. Wszystkie zagadnienia zostały bardzo 
szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji, czy jest potrzeba ponownego omawiania 
materiałów?  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – czy są jakieś pytania, niejasności? 
Brak pytań. 
 

Ad.pkt.8.  
 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych oraz 
publicznych szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne oraz 
trybu i zakresu kontroli wykorzystania tych dotacji. 

 
 Zastępca Przewodniczącej Rady, Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych oraz publicznych szkół i placówek 
oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne oraz trybu i zakresu kontroli 
wykorzystania tych dotacji. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XVII/84/2012 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

oraz publicznych szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne oraz 
trybu i zakresu kontroli wykorzystania tych dotacji została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.9.  
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Karniewo projektu 
POKL.09.01.02-14-040/12 pt. „Indywidualizacja nauczania w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Karniewo” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach  Priorytetu IX PO KL Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach. 
Działania 9.1 „Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług 
edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty”. Poddziałania 9.1.2 Wyrównywanie szans 
edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w 
jakości usług edukacyjnych. 

 
Zastępca Przewodniczącej Rady, Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Karniewo projektu POKL.09.01.02-14-040/12 pt. 
„Indywidualizacja nauczania w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Karniewo” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach  Priorytetu IX PO KL Rozwój 
wykształcenia i kompetencji w regionach. Działania 9.1 „Wyrównywanie szans edukacyjnych i 
zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty”. Poddziałania 
9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 
zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
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Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XVII/85/2012 w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Karniewo 

projektu POKL.09.01.02-14-040/12 pt. „Indywidualizacja nauczania w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Karniewo” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego 
w ramach  Priorytetu IX PO KL Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach. Działania 9.1 
„Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych 
świadczonych w systemie oświaty”. Poddziałania 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z 
grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych 
została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.10.  
 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
na lata 2012-2017 zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji. Czy są pytania? 
Jeśli nie ma, to prosimy o odczytanie projektu uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017 (załącznik do 
protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

 
Uchwała Nr XVII/86/2012 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Karniewo na lata 2012-2017 została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.11. 
 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad, 
prosimy Panią Skarbnik o wyjaśnienie zmian w budżecie gminy.  

Skarbnik Gminy, Marianna Michalska – tak jak przewidywaliśmy, wystąpiła potrzeba 
wprowadzenia nowych zmian w budżecie gminy. Plan dochodów zwiększa się łącznie o kwotę 
283.707,60 zł z tytułu dotacji celowych na zadania zlecone i dofinansowanie zadań własnych w 
dz.852, dotacji na demontaż, transport i utylizacje wyrobów zawierających azbest w dz.900, dotacje 
celowe na realizację dwóch projektów realizowanych z udziałem środków unijnych w dz.801, z tytułu 
zwiększenia dochodów własnych w dz.756 oraz zwiększenie dochodów majątkowych w dz. 010. 

Wydatki bieżące ulegają zwiększeniu łącznie o kwotę 132.607,00 zł i dotyczą zadań zleconych 
i dofinansowania zadań własnych w dz.852, demontażu, transportu i utylizacji wyrobów 
zawierających azbest w dz.900, realizacji dwóch projektów realizowanych z udziałem środków  
unijnych w dz.801. Wydatki bieżące zawierają dotację na prowadzenie niepublicznej szkoły 
podstawowej.  

Wydatki majątkowe zwiększono łącznie o 151.000,00 zł w związku z wprowadzeniem do 
budżetu nowego zadania inwestycyjnego pt.: „Modernizacja drogi gminnej Nr 210208W Szwelice -  
Dzierżanowo”. 

Zmiany w planie wydatków realizowanych w ramach Funduszu Sołeckiego dotyczą 
przeniesień między działami, rozdziałami i paragrafami w ramach niezmienionych przedsięwzięć. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok (załącznik do protokołu). 

Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XVII/87/2012 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Ad.pkt.12 
 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/77/2012 Rady Gminy Karniewo z dnia 26 
czerwca 2012 roku w sprawie ustalenia sieci oraz obwodów prowadzonych przez Gminę 
Karniewo przedszkoli samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
oraz uchwały Nr XIV/84/08 Rady Gminy Karniewo z dnia 11 czerwca 2008 roku w sprawie 
ustalenia sieci prowadzonych przez gminę publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych. 

 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zgodnie z zaleceniami Wydziału Prawnego, 
konieczne jest podjęcie uchwały. Uchwała ta była szczegółowo omawiana na posiedzeniach komisji. 
Czy są niejasności, pytania? Jeśli nie, to prosimy o odczytanie uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/77/2012 Rady Gminy Karniewo z dnia 26 czerwca 2012 roku w 
sprawie ustalenia sieci oraz obwodów prowadzonych przez Gminę Karniewo przedszkoli 
samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz uchwały Nr XIV/84/08 
Rady Gminy Karniewo z dnia 11 czerwca 2008 roku w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez 
gminę publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych (załącznik do 
protokołu). 

Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XVII/88/2012 w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/77/2012 Rady Gminy 

Karniewo z dnia 26 czerwca 2012 roku w sprawie ustalenia sieci oraz obwodów prowadzonych przez 
Gminę Karniewo przedszkoli samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
oraz uchwały Nr XIV/84/08 Rady Gminy Karniewo z dnia 11 czerwca 2008 roku w sprawie ustalenia 
sieci prowadzonych przez gminę publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.13 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Karniewo przedszkoli 
samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt uchwały został bardzo szczegółowo 
omówiony na posiedzeniach komisji. Po uchyleniu poprzedniej uchwały należy podjąć nową. Czy są 
jakieś pytania, niejasności?  

Brak pytań.  
Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 

ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Karniewo przedszkoli samorządowych i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
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Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
 
Uchwała Nr XVII/89/2012 w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Karniewo 

przedszkoli samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych została podjęta 
jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.14. 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
 
 Wójt Gminy Michał Jasiński – na ostatnim zebraniu sołecki, mieszkańcy Wólki Łukowskiej 
podjęli decyzję o sprzedaży działki, jest to więc wniosek wsi z prośbą do Rady Gminy o poparcie. 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XVII/90/2012 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy 

została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.15 
 

Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego oraz stanu opieki zdrowotnej w gminie 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała dwie informacje o stanie opieki 

zdrowotnej w Gminie Karniewo, stanowiące załącznik do protokołu. 
Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił informację o stanie 
bezpieczeństwa publicznego w Gminie Karniewo.  
 
Ad.pkt.16 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – około 2 miesięcy temu odbyła się narada w Ostrołęce, 
dotycząca niebezpiecznych miejsc w naszym regionie. Wnioskowałem wtedy do Marszałka o 
uwzględnienie zakrętu w Obiecanowie na drodze numer 59, zakrętu na drodze numer 60 w 
Tłucznicach, skrzyżowania drogi numer 60 z droga powiatową w Karniewie oraz o chodnik Karniewo – 
Żabin Karniewski.  

Jak wiemy odbyła się rozprawa administracyjna dotycząca budowy biogazowni oraz 
wycieczka do biogazowni za Wrocławiem, do końca miesiąca muszę podjąć decyzję. Radni 
jednogłośnie wypowiedzieli się w tej sprawie. 

Przystanek w Malechach zostanie naprawiony. 
Będziemy dochodzili sposobu naprawy dróg gminnych, aby taki stan nie został na zimę. 

Otrzymaliśmy dotację na drogę Szwelice – Dzierżanowo, ogłaszamy przetarg i do końca września 
prace powinny się rozpocząć. 

W Zakrzewie prawdopodobnie trzeba będzie położyć nowy asfalt. 
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W lutym będzie wiadomo, o jaką kwotę na remont mostu w Czarnostowie będziemy mogli się 
ubiegać. Odbył się przegląd mostu i jeśli tylko będzie możliwość złożenia wniosku, to taki wniosek 
zostanie złożony. 

Jak tylko ustalimy właściciela niebezpiecznej wierzby w Byszewie, wydamy pozwolenie na jej 
wycinkę, aby uniknąć uszkodzeń. 

Sprawa chodników została przedstawiona na wspomnianym wcześniej spotkaniu z 
Marszałkiem. 

 
Ad.pkt.17 

 Wolne wnioski. 

 Mieszkaniec Karniewa, S. Myszka – byłem na spotkaniu w Kozienicach, gdzie odbywały się 
konsultacje z przedstawicielami ARiMR i jedynym sposobem w przypadku wstrzymania budowy 
biogazowni jest zmiana zagospodarowania terenu. Wnioskuję do Rady Gminy aby podjęła decyzję o 
zmianę przeznaczenia terenu. A jeśli już ma być biogazownia, to mała, a nie taka duża. 
 PSL, Jerzy Napiórkowski – PSL jest przeciwko budowie biogazowni w Karniewie. 

Mieszkaniec Karniewa, L. Żychowski – ciągle jest mowa o naszym bezpieczeństwie i to było 
już ze 3 lata temu. Po co to wszystko, rozmowy, przyjazdy Starosty i Pana Augustyniaka, jeśli nie ma 
efektów? 

Zastępca Wójta Grzegorz Cesarski - zmienił się projekt OSN i obecnie jest w nim 12 wsi z 
naszej gminy – Baraniec, Byszewo, Chełchy Kmiece, Czarnostów, Czarnostów Polesie, Gościejewo, 
Karniewo, Krzemień, Malechy, Obiecanowo, Szwelice, Szlasy Złotki. Proszę również o ustalanie 
terminów zebrań sołeckich. 

Radny Andrzej Chełchowski – podobno jest reorganizacja pogotowia? Jak mamy teraz 
wzywać karetkę? 

Wójt Gminy Michał Jasiński – apeluję o rozwagę we wzywaniu karetek. Jeśli chodzi o 
rozmowy o bezpieczeństwie, to nic o nich nie wiem. Jeśli było to 3 lata temu, to może zostało 
przekazane poprzedniemu Wójtowi? 

Wpłynęła dziś skarga na RDOŚ, że nie dopełnił formalności, ja do końca miesiąca wydam 
decyzję. W przypadku zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, to dla wielu 
osób jest to tylko dokument, ale wszyscy, których on dotyczy wiedzą, jak długo trwa cała procedura. 
Teraz jesteśmy na etapie 30 zmian, które muszą przejść przez kilkadziesiąt instytucji, do których 
trzeba wystąpić. Jedna zmiana nie była skonsultowana z Instytutem Górniczym i została wykreślona. 
Na ostatniej sesji Radni podjęli uchwałę, Wojewoda wydał do niej decyzję zastępczą, aby jak 
najszybciej można było z niej korzystać. Aby zmienić przeznaczenie terenu działek, na których ma 
powstać biogazownia, to ich właściciele muszą wystąpić do mnie z wnioskiem, ponieważ to ich 
własność. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska dziękując 
wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
                         
  Beata Krystyna Jackowska 

 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


